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اعمالافزایشحقوقکارکنانقراردادیشهرداری؛بهزودی

مجید باقری، معاون برنامه ریزی، توسعه سرمایه انسانی و امور شورای شهرداری: زمینه ارتقاء کارکنان در 
شهرداری فراهم شد و جشن ۶ هزار نفری ارتقای کارکنان برگزار شد و این به معنای افزایش حقوق است 

و به زودی افزایش حقوق کارکنان قراردادی را اعمال خواهیم کرد.

نوسازی77پلاکفرسودهدرمنطقه15تهران
مهدی  هدایت، مدیرعامل سازمان نوسازی شهر تهران: عملیات اجرایی ۵ پروژه تجمیع و نوسازی در محله 
مینابی و ۴ پروژه در محله اتابک آغاز می شــود. با اجرا شــدن ایــن پروژه ها، تعداد ۷۷ پــلاک از پلاک های 

فرسوده واقع در این محلات نوسازی خواهد شد.

خیابان 46سیدجمال الدین اسد آبادی خط کشی عابر ندارد 
 قبلا درسطح خیابان 46سیدجمال الدین اسدآبادی در تهران، 
خط کشی عابر پیاده وجود داشــت که اخیرا به جهت آسفالت 
مجدد از بین رفته است. نبود خط عابر مســلما رانندگان را به 
اشتباه می اندازد و می تواند زمینه ساز تصادف شود، خصوصا حالا 
که فصل بازگشایی مدارس است و دانش آموزان زیادی مشغول 
تردد هستند. به همین جهت درخواست خط کشی مجدد این 

خیابان را داریم.
جمعی از اهالی این خیابان

تویسرکان کمبود پزشک دارد
شهر تویسرکان در استان همدان واقع شده و بیش از 110روستا 
دارد، این شهر دارای 2بیمارستان است اما متأسفانه با کمبود 
پزشک و متخصص روبه روســت. همین موضوع باعث شده تا 
بسیاری از اوقات بیماران مجبور شوند برای درمان تا شهرهمدان 
و یا ملایر بروند. در حالت عادی شــاید این مسئله خیلی مهم 
نباشــد ولی وقتی حال بیماری وخیم است هر دقیقه می تواند 
حکم مرگ و زندگی را داشته باشــد. درخواست داریم هرچه 
زودتر تعدادی پزشک و متخصص جهت کار در بیمارستان های 

این شهر اعزام شوند.
کلاهدوز از تویسرکان

چرا بهزیستی شهریه دانشجویان معلول را پرداخت نمی کند؟
 طبق قانون مصوب مجلس، ســازمان بهزیستی موظف است 
شهریه دانشجویان معلول را جهت تحصیل در مراکز آموزشی 
دانشگاهی پرداخت کند اما متأســفانه این سازمان به وظیفه 
خود به درستی عمل نمی کند. دانشــجویان کم توان و معلول 
با مشــکلات متعددی دست به گریبان هســتند و واقعا دیگر 
روا نیست که سازمان ها هم نســبت به این دسته از شهروندان 

بی توجهی کنند و حقوقشان را نادیده بگیرند.
صرفی نژاد از تهران

قطع و نابودی درختان پارک جنگلی روستای »چاه کوتاه«
 اخیرا عده ای از افراد که دقیقا هم معلوم نیست به کدام نهاد و 
یا ارگانی تعلق دارند به بهانه هرس کردن، اقدام به قطع درختان 
تنومند و قدیمی پارک جنگلی روستای گردشگری چاه کوتاه 
شهرستان بوشهر کرده اند، طوری که تنها تنه خشکی از درختان 
باقی مانده است. این روســتا محل بازدید گردشگران است و 
مسلما قطع درختان علاوه بر وارد کردن خسارت جبران ناپذیر به 
محیط زیست موجب کاهش ورود و بازدید گردشگران و متعاقب 

آن صدمه به اقتصاد روستاییان خواهد شد.
یکی از اهالی روستای چاه کوتاه از بوشهر

بر نرخ ورودی خودرو به بهشت زهرا نظارت شود
معلوم نیست که چرا نرخ ورودی خودروها به محوطه بهشت زهرا 
با نرخی که تعیین شده و در ابتدای پارکینگ روی تابلو درج شده 
متفاوت است. نرخ تعیین شده 4هزار تومان درج شده اما نرخی 
را که مطالبه و دریافت می کنند برای هر خودرو 10هزار تومان 
است! دلیل این عملکرد سلیقه ای و خلاف قانون چیست؟ این 
اجحاف در حق افرادی است که برای سرزدن به مزار عزیزان و 

درگذشتگان شان به طور مرتب به این محل می آیند.
گلدره از تهران

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم

جولان موش ها در نهرها به معضل شــهر و شــهروندان 
تبدیل شده و براســاس آمار ســامانه 137مقابله با این 
جانوران موذی در لیســت 10موضوع پردرخواست قرار 
دارد. گرچه رها ســازی  زباله ها به ویژه پسماند موادغذایی 
در نهرها عامل اصلی افزایش موش در تهران است اما در 
این میان شــهرداری تهران طرح های مبارزه با موش ها را 
هم در دستور کار قرار داده است. در جلسه دیروز شورای 
شهر تهران، ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه و بودجه در 
جریان ارائه گزارش بازدید از محله جوادیه )منطقه14( به 
این معضل که ساکنان این محله هم با آن دست به گریبان 
هستند، اشاره کرد و گفت: »گویا با طعمه گذاری، جمعیت  
موش ها کنترل نمی شــود و باید یک فکر اساســی کرد. 
البته این مشــکل خاص تهران نیست و در کلانشهرهای 
دنیا مانند شهرهای نیویورک و پاریس هم شاهد جولان 
موش ها هستیم. شهرداری با واگذاری مسئولیت نظافت 
شهر به سازمان مدیریت پسماند از طریق نظارت میدانی 

بر عملکرد پیمانکاران سعی می کند شرایط بهتر شود.«

افزایش سرانه فضای سبز 
سرانه فضای سبز محله جوادیه تقریباً صفر است؛ موضوعی 
که امانی در جریان ارائه گزارش خود به آن اشاره و تأکید 
کرد: »محله جوادیه هیچ بوستان و پارک محله ای ندارد و 
تنها فضای سبز متعلق به باغ پرورش گل است که توسط 

اداره اوقاف اجاره داده شده است و نیاز به تهاتر دارد.«

بیتوته معتادان در فضاهای بی دفاع شهری
میدان باغچه بیدی دارای درختان قدیمی و ارزشــمندی 
اســت، اما بنا به گفته اهالی به کلونی معتادان تبدیل شده 
است.  امانی گفت:»معتادان و کارتن خواب ها، صبح در آن 
مشغول صرف صبحانه و سایر کارها هستند و شب ها هم در 
آنجا حضور دارند. در حاشیه این میدان ملک متروکه ای قرار 
دارد که به خوابگاه معتادان تبدیل شده است. همچنین در 
این محله 2سینمای قدیمی متروکه و رهاشده وجود دارد 
که کارتن خواب ها از آنها به عنوان پناهگاه استفاده می کنند.«

7درخواستمهمساکنانجوادیه
1  تملک یا توافق با اداره اوقاف برای تبدیل باغ پرورش گل 

و گیاه به بوستان محلی
2   ســاماندهی میدان باغچه بیدی و میدان بروجردی و 

جمع آوری معتادان و کارتن خواب ها
3  تعیین تکلیف املاک متروکه و مخصوصا تخریب املاکی 

که در معرض خطر ریزش هستند.
4   جمع آوری تیرهای برق مزاحم که یکی از مشــکلات 

محلات کم برخوردار است.
5  تامین روشنایی معابر به ویژه در اماکن بی دفاع شهری

6  تکمیل آسفالت خیابان ها و ساماندهی پیاده روها
7  ساماندهی ترافیک و سدمعبر خیابان نیکنام تا میدان 

بروجردی

اما و اگرهای جمع آوری پل های عابرپیاده در تهران
موضوع تحول در پله برقی های شهر تهران که با تأکید و پیگیری های شهردار در حال انجام 
است، بعضا با حواشی و چالش هایی روبه رو شده است. برای نمونه رئیس کمیسیون حمل ونقل 
شورای شهر تهران در جلسه شورای شهر از موضوع جمع آوری 30 پل عابرپیاده گلایه کرده 
است. جعفر تشکری هاشمی در تذکر پیش از دستور خود گفت: متأسفانه شهرداری تهران 
اقدام به جمع آوری پل های عابرپیاده کرده و در این مدت هم 30 پل جمع آوری شــده است 
و این جمع آوری و سلب محل تردد امن سبب شده که شهروندان از لابه لای خودروها عبور 
کنند و این مسئله موجب بروز مشکلاتی خواهد شد و درعین حال با جمع آوری پل ها مردم را 
تشویق به بی نظمی و بی انضباطی می کنیم و این درحالی است که شاهد کاهش ایمنی تردد 
هم خواهیم بود.« در همین رابطه پیگیری ها از سازمان زیباسازی شهر تهران که از فروردین 
سال1401 مسئولیت پل های عابرپیاده به این سازمان واگذار شده است نشان می دهد اساسا 
بحث جمع آوری 30پل عابرپیاده درمیان نیســت و همانطور کــه رضا صیادی، مدیرعامل 
سازمان زیباسازی اعلام کرده بود، فقط 8 پل عابر در سطح شهر تهران جمع آوری شده که 
این تصمیم هم طبق مطالعات و پیوست های ترافیکی است. صیادی در این رابطه می گوید: 
»تعدادی از پل ها در شهر تهران در سنوات گذشته با نگاه به عنوان سازه های تبلیغاتی به عنوان 
محل درآمد سازمان در تهران ایجاد شده بودند که سازمان زیباسازی نیز سال ها حامی وجود 
این پل ها بوده است اما پس از رصد و اخذ تأییدیه های ترافیکی که نشان دهنده تردد بسیار 
کم از روی این پل ها بود، این پل ها جمع آوری شدند. این اقدام با درنظر گرفتن منافع شهر و 

شهروندان صورت گرفت که منجر به جمع آوری 8 پله برقی در تهران شد.« 
طبق گفته های صیادی این کار حاصل مطالعات ترافیکی است و مجوز شورای عالی ترافیک را 
نیز دارد؛ اصولا بدون مجوز این سازمان تخصصی امکان نصب یا جمع آوری پل های عابرپیاده 
وجود ندارد. از سوی دیگر هزینه سالانه نگهداشت هر پل مکانیزه عابرپیاده با توجه به شرایط 
مختلف، از حدود 600میلیون تومان تا 2میلیارد تومان برآورد می شود که این مبالغ از بودجه 
عمومی شهر هزینه می شود. یعنی ممکن است یک پل مکانیزه به تعداد انگشت شمار عابر 
داشته باشد اما هزینه های سنگین نگهداری آن باید از جیب تمام مردم شهر پرداخت شود. 
همچنین صیادی تأکید می کند که پل های جمع آوری شده عموما در خیابان های کم عرض 

نصب شده بودند و به جای پل عابر می توان از چراغ عابر استفاده کرد.
درخصوص جمع آوری درخصوص جمع آوری 3030پل عابرپیاده، مدیرعامل سازمان زیباسازی عنوان کرد که بناست پل عابرپیاده، مدیرعامل سازمان زیباسازی عنوان کرد که بناست 
3030پله برقی با یونیت های ایرانی که طی قرارداد با یک تولید کننده داخلی بسته شده، تعویض پله برقی با یونیت های ایرانی که طی قرارداد با یک تولید کننده داخلی بسته شده، تعویض 
شود که این مطلب این سوءتفاهم را ایجاد کرده است! نکته ای که باید به آن توجه داشت بهبود شود که این مطلب این سوءتفاهم را ایجاد کرده است! نکته ای که باید به آن توجه داشت بهبود 
شرایط پل های مکانیزه در یک سال اخیر است. حدود شرایط پل های مکانیزه در یک سال اخیر است. حدود 500500یونیت پله برقی های شهر تهران، یونیت پله برقی های شهر تهران، 
در شرایطی به سازمان زیباسازی واگذار شد که تقریبا نیمی از آنها به دلیل نقص فنی خاموش در شرایطی به سازمان زیباسازی واگذار شد که تقریبا نیمی از آنها به دلیل نقص فنی خاموش 
بودند و حدود بودند و حدود 4040درصد هم با توجه به مشکلاتی که داشتند و درنظر گرفتن مسئله ایمنی درصد هم با توجه به مشکلاتی که داشتند و درنظر گرفتن مسئله ایمنی 
خاموش شدند. در فروردین خاموش شدند. در فروردین 14011401 فقط حدود  فقط حدود 1010درصد پل های مکانیزه فعال بودند. اصل درصد پل های مکانیزه فعال بودند. اصل 
ماجرا این است که شهرداری تهران با مدیریت صحیح پل های عابر تهران بر پایه مطالعات و ماجرا این است که شهرداری تهران با مدیریت صحیح پل های عابر تهران بر پایه مطالعات و 
پیوست های ترافیکی، در کنار تعویض یونیت های معیوب و خراب و نوسازی با تکیه بر توان پیوست های ترافیکی، در کنار تعویض یونیت های معیوب و خراب و نوسازی با تکیه بر توان 
و ظرفیت شرکت های داخلی، با جمع آوری تنها و ظرفیت شرکت های داخلی، با جمع آوری تنها 88پل غیرضروری و همچنین تبدیل پله های پل غیرضروری و همچنین تبدیل پله های 
تعدادی از پل ها به رمپ تعدادی از پل ها به رمپ 88درصد، علاوه بر اینکه به سال ها وضعیت نابسامان پل های عابرپیاده درصد، علاوه بر اینکه به سال ها وضعیت نابسامان پل های عابرپیاده 
سر و سامان می دهد، در بحث هزینه های غیرضروری نگهداشت این پل ها که از بودجه شهر و سر و سامان می دهد، در بحث هزینه های غیرضروری نگهداشت این پل ها که از بودجه شهر و 

جیب شهروندان است هم میلیارد ها تومان در سال صرفه جویی می کند.جیب شهروندان است هم میلیارد ها تومان در سال صرفه جویی می کند.

رصدمعابر
توسطمأمورانشهربان

سد معبر توســط صنوف، موضوع تذکر 
مهدی عباسی، رئیس کمیسیون معماری 
و شهرسازی در جلسه دیروز شورا بود 
که او از اقدام صاحبان نمایشگاه خودرو 
انتقاد کرد و گفت: »با پــارک عمودی 
خودروها عرض معبر را اشغال می کنند 
و این مسئله را در مورد برخی از رستوران 
هم شاهد هستیم و نباید به هیچ عنوان از 
این مسئله کوتاه بیاییم.« سعید بیگی، 
سرپرست شرکت ســاماندهی صنایع 
و مشاغل شــهر تهران در این خصوص 
گفت: »بیش از 60درصد ســد معبر در 
سطح معابر شهر تهران مربوط به سد معبر 
واحد های صنفی است. مأموران شرکت 
شــهربان و حریم بان مناطق به صورت 
روزانه بر عملکرد این واحد های صنفی 
نظارت دارند. همچنین در سنوات گذشته 
برخی راســته های اصلی فعال در این 
حوزه ساماندهی شده اند که به  طور نمونه 
می توان به نمایشگاه های خیابان بهشتی 
اشــاره کرد. برای اجرای بهتر رفع سد 
معبر، شهروندان از طریق سامانه137 و 
معرفی صنوف متخلــف، می توانند ما را 

یاری کنند.«

فشارشورابهخودروسازان:بهوعدهتانعملکنید
رئیس پارلمان شهری: 3برابر بودجه حمل ونقل برای ناوگان اتوبوسرانی و مترو قرار داد منعقد شده است

مهدی اسماعیل پور؛ روزنامه نگار

جلسه علنی شــورای شهر تهران 
روز گذشته حول محور مالیه شهری 
و حمل و نقل عمومی برگزار شــد. 
مهدی چمران، رئیس شورای شهر 
تهران در حاشیه این جلسه گفت 
که چند روز دیگر آلودگی و وارونگی 
هوا پیش می آید برای حل این معضل 
باید از تجارب سایر کشورها استفاده 
کرد. در شــهر پکن ایــن موضوع 
با اصلاح ســوخت و بهبود وضعیت 
حمل ونقل عمومی حل شده است: 
»مردم بیشتر از خودروهای شخصی 

و تک سرنشین استفاده می کنند و 
اگر این خودروها جمع آوری شوند و 
مردم با اتوبوس ها تردد کنند قطعا 
معضل آلودگی هوا و ترافیک هم حل 
می شود.« امسال 27هزار میلیارد 
تومان اعتبار به حمل ونقل عمومی 
اختصاص داده شده است. چمران با 
اشاره به این موضوع گفت: »3 برابر 
این بودجه برای اتوبــوس و مترو 
قرارداد منعقد شده است و اخیرا هم 
شاهد ورود تعدادی اتوبوس به ناوگان 
بودیم. البته این ما را راضی نمی کند و 
پیگیری می کنیم و فشار می آوریم تا 
خودروسازان به وعده هایشان عمل 
و اتوبوس هایی را که متعهد شده اند، 

تامین کنند.«

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

تحقق۹1درصدیدرآمدهایشهرداری
ارائه گزارش حســاب درآمد و هزینه شهرداری تهران 
)5 ماه ابتدای سال( توســط حبیب کاشانی، خزانه دار 
شورا مهم ترین دستور جلسه دیروز شورای شهر تهران 
بود. به گفته کاشــانی، در این مدت )5ماه( می بایست 
32 هزار و 26۹ میلیارد تومان درآمد وصول می شــد 
که بیش از 2۹ هزار میلیارد تومان محقق شده و رشد 
۹1درصدی را نشان می دهد. خزانه دار در ادامه با بیان 
اینکه به طور میانگین ماهانه 6 هزار میلیارد تومان درآمد 
وصول شده است، تأکید کرد: »بررسی ها نشان می دهد 
در برخی  حوزه ها ازجمله تبلیغات محیطی شاهد روند 
کاهشــی و در برخی  حوزه ها هم ماننــد ارزش افزوده 

شاهد افزایش بوده ایم.«

تعیینتکلیفواگذاریاملاک
اعضای شورای شــهر تهران در ادامه جلسه 
دیروز لایحه تعیین تکلیف املاک واگذار شده 
شهرداری تهران به اشخاص حقیقی و حقوقی 
را بررسی و اعضای شورای شهر تهران مصوب 
کردند که بانک اطلاعاتــی جامع واگذاری 
املاک شهرداری باید به روزرسانی و هر 6 ماه 
یک بار گزارش مربوطه به صحن شــورا ارائه 
شــود. همچنین مقرر شــد اطلاعات دقیق 
املاک واگذار شــده براســاس آدرس، متراژ 
و... در سامانه شفافیت بارگذاری و اطلاعات 
افراد حقیقی و حقوقی که از شهرداری ملک 

دریافت کرده اند نیز در سامانه منتشر شود.

تلاشبرایتسویهبدهی۴۰۰۰میلیاردتومانی
لطف الله فروزنده، معاون مالی و اقتصاد شــهری شــهرداری 
تهران پس از اتمام گزارش خزانه دار از تلاش شهرداری تهران 
برای تسویه 4000 میلیاردتومانی بدهی  با بانک ها خبر داد و 
گفت: »میزان بدهی ها به بانک ها هنوز به طور دقیق مشخص 
نشده و بعد از آنکه مشخص شد، گزارشی به صحن شورای شهر 
ارائه خواهیم کرد. ما در تسویه حســابمان با بانک ها از طریق 
مولدسازی کار را پیش می بریم و هفته آینده نیز لایحه ای در 
این  خصوص خواهیم داشت تا شورا به ما در این زمینه کمک 
کند.« او در ادامه با بیان اینکه پیگیر هســتیم تا سازمان ها و 
شرکت های شــهرداری تهران درآمدهای خود را به حساب 
خزانه واریز کنند، تأکید کرد: »پیگیــر پرداخت بدهی های 

دولت هم هستیم.«

بحران موش ها در پاریس و نیویورک مکث

8پل عابرپياده جمع آوری شده است.
1۰درصد پل های مکانیزه در فرودین 1401 فعال بودند.

3۰پل عابر مکانیزه با یونیت های ایرانی تعویض می شود. 
6۰۰میلیونتا2میلیارد تومان هزینه سالانه نگهداشت پل های مکانیزه 
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5۰۰ یونیت تعداد پله برقی شهر تهران


